
Bestyrelsesmøde d.2-11-2023 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Niels Hejslet, Kurt Due Petersen 

(referent), Afbud fra Anne Sørensen 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2. Økonomi 

Pkt. 3. Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024 (se ønsker fra Ole) 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

 

Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra september godkendt pr.27/9 af alle deltagere, arkiveret og lagt på SoMe. 

• Møde i lysbaneudvalget, hvor vi pt. har to tilbud. Vi afventer tilbud fra Hansen EL. 

• Ungebestyrelse blev etableret 31/10 med 6 medlemmer, Oliver, Lauge, Jeppe, 
Oliver, Sylvester, Silas dvs. 3 fra U12 og 3 fra U16 holdene. Vi inviterer dem med til 
kickoff i bestyrelsen i januar. 

• Bubsi og Pertti har deltaget i møde med DRU omkring turneringsudgifterne. 

• Vi har være værter ved de fleste VM kampe, og der var kæmpe opbakning til 
finalearrangementet med fællesspisning i EIC, og finale i klubhuset med 60-70 
deltagere. 

• Pertti skal følge op på diverse infoskærme ind årets udgang. 

• Årsplan gennemgået. 

• Bubsi har deltaget i møde i Fredericia Elite ledermøde. 
 
 



Pkt. 2 Økonomi 

• PT. overskud på ca. 2.000 kr. der mangler ca. 26.000 kr. fra Altrad. Der mangler 

afregning af vand og el hos fodbold.  

• Pertti gennemgår kontingentlisten for senior med Thor L. 

• Der mangler kontingentindbetalinger for ca. 5.000 kr. Pertti følger op. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Bubsi deltog i sidste HB møde. 

• Debat i gang omkring fremtiden for medlemsbladet ”Sport” Kurt Hansen har lavet  

• Der bliver ændringer i prissætningen i EIC for at tiltrække flere aktiviteter fra 

foreningerne. 

Fundraise 

• Der er stadig gang i koncerterne i begrænset omfang. Der kommer nye kurser i 

første kvartal. Fremover bliver vedligeholdskurser online. 

• Vi har fået 3 store koncerter til sommer. Metallica, Bruce Springsteen og 

Rammstein. 

Presse 

• God dækning, lokale presse er virkelige interesserede i at kontakte os. 

• Vi er temanummer i ”Sport” hvor vi fylder ½ blad. 

Klubhus  

• Vi har fået sat postkasse og hjertestarter op. Hjertestarter skal tilmeldes, Kurt 

sørger for det. 

• Vi har fået ekstra møbler fra Skt. Knuds skole, vi takker. 

• Vi skal søge byggetilladelse til at opstille 40 fods container, afventer dispensation 

fra ejendomsafdelingen hos kommunen. 

Oldboys 

• Økonomien er rigtig god og der opfordres til at søge midler. 

Senior 

• God sæsonafslutning med kamp og mange tilskuere. 

• U18 begynder at træne med efter nytår. 

• Julefrokost d.25/11. 

• Seniorudvalget består af Pertti, Steve og Thor L. Kører rigtig godt. 

• Indendørstræning kl.19-20 om onsdagen i hal 1, oldboys deltager også. 

• CSR, Odense, Hundested kommer d.4/11 til træningsturnering. 



Ungdom 

• Afdelingen vokser, vi har den største årgang nogen sinde! Fokus på rekrutteringen 

ser ud til at have virket. 

• Der arbejdes på at få sat nogle træningskampe op her efter sæsonafslutningen. 

• U16 vandt igen i år DM. For 3 gang i træk! 

• Indendørstræning torsdag i hal 2 kl.17:30 – 18:30.  

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.3/10 – DRU, info om ansøgning af DRU-puljemidler for 2023/2024, Pertti har søgt 

om midler til biografreklame. 

• D.4/10 - DRU, Invitation til fastholdelsesworkshop. Bubsi, Kurt og Pertti deltager. 

• D.9/10 – DRU, opfordring til input til turneringsstrukturen i DRU. 

• D.13/10 - EGIF, nyt ”Sport”, lagt på SoMe. 

• D.17/10 - DRU, Information om gennemgang og revision af procedure og svarfrister          

for ankesager i turneringen. 

• D.18/10 - EIC, hilsen fra halinspektøren med status over ansættelser og aktiviteter. 

• D.18/10 – DIF, konkurrence om billetter til ”Sport 23” i Boxen i januar. 

• D.27/10 – EGIF, invitation til intro til Pickleball, en ny sport på vej frem i USA, i 

Elbohallen d.8/11. Torben deltager. 

• D.31/10 – DRU, opdatering på evaluering af turnering, parlament og 

repræsentantskabsmødet 2024. Agenda sendes ud i de kommende uger. 

Rugby Parlament og Repræsentantskabsmøde afholdes hhv. 16 og 17 marts. 

• D.31/10 - Fredericia Kommune, link til at indsamle input til den nye politik med 

udgangspunkt i spørgsmålet ”Hvad er den gode hverdag for børn og unge?” Det er 

en ny politik for Børn, Unge og Uddannelse i kommunen. Pertti svarer.  

• D.31/10 – DRU, referat fra møde i arbejdsgruppe for fremtidig turneringsøkonomi 

hvor Bubsi og Pertti deltog. Der blev vedtaget 7 hovedpunkter. 

 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

• Workshop d.19/11, Pertti sørger for det praktiske. 

• Jubilæum 2024, vi kigger på udgifterne til forplejning til gæsterne. Pertti tjekker op 

på kommende priser i EIC. 

 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Næste møde d.8/12 kl.18.00, Pertti sørger for juleplatte. 

 

• Mødet afsluttet kl.20:53 


